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Vergadering: 21 oktober 2019 
Aanwezig: Elli Ruijter, Cees Rutsen , Jeroen Koomen, Peter Fennema,  Willy Schipper 
Afwezig: Aad Kramer, Jacco Stuijvenberg (beiden zonder af bericht) Hans Verheggen (ziek)  
Gasten: Peter Vlam(VVD) Lars Dignum (Jess) Monique Drost (Brugpraat) Af bericht van Marga Mulder 
(senioren partij), Harry Piket (PVDA) 
 
Elli opent deze vergadering om 20.00 uur. 
 
1. Notulen vorige vergadering worden met een enkele tekst wijziging vastgesteld en goed gekeurd.  
 
2. To do list d.d. 09-09-2019 is afgewerkt. Elli gaat naar Jacco i.v.m. zijn langdurige afwezigheid op de 
vergaderingen.  
 
3. Het voorgestelde vergaderschema en notuleerschema t/m 2020 is goed gekeurd. Kees meldt dat 
hij op 9 december niet aanwezig zal zijn. Dus zal er een ander moeten notuleren die keer.  
 
4.Plan meester Bollplein. De toestellen die we tot dus ver hebben gezien zijn veel te duur. Wat zijn 
de mogelijkheden? Als we dit toch willen doorzetten een crowdfunding opzetten, de Schager 
uitdaging benaderen, Peter zal Daan Bruin benaderen of die nog mogelijkheden ziet. We zullen tot de 
wintereditie van de Brugpraat wachten met publicatie. Volgende vergadering komt het weer op de 
agenda.   
Aad zou nog contact opnemen of er iemand op het Zwanenplein de verantwoording voor de zandbak 
op zich wil nemen.  
 
5. C.P.O  Er is veel animo voor dit project. Op dit moment zijn er 9 gegadigden. Er is door Elli en Dirk 
van Wichen samen met de geïnteresseerden gekeken bij de locatie bij de volkstuinen en ook bij de 
OldSkoel. Ook is er gemeten en uitgestapt. Elli heeft ook contact gehad met Piet Roemer(voorzitter 
RK kerk). Mocht er veel interesse zijn valt er te praten over aankoop van grond achter de OldSkoel 
wat eigendom is van de kerk. Er zal een mail naar Jelle Beemsterboer worden gestuurd dat er 
serieuze belangstelling is voor CPO in Burgerbrug. Tot1 november kunnen andere geïnteresseerden 
zich nog opgeven. Daarna zullen we met alle gegadigden een bijeenkomst regelen voor het oprichten 
van een Coöperatie voor CPO. 
 
6. Woonvisie op 31 oktober zullen Peter en Jeroen naar de bijeenkomst in het Waarland gaan.  
Op 18 november zullen Willy en Elli naar Tuitjenhorn gaan.  
 
7. Dorpswerk vergadering 24-09-2019 Jeroen, Kees en Elli zijn geweest. Het onderwerp was 
Omgevingswet. Maar het was een slechte avond. Alleen het spel dat kan worden gespeeld met een 
adviseur van Dorpswerk leek hen interessant om als bestuur op 1 lijn te komen. Er wordt voorgesteld 
of de omgevingswet een onderwerp kan zijn voor de Jaarvergadering. 
 
8. Overleg Gemeente 23-09-2019  We hebben afgesproken om de Pluktuin nog even zo te houden 
zoals hij nu is met het oog op CPO en het onderhoud ervan. Wel is er aan de gemeente gevraagd om 
in het voorjaar weer in te zaaien met bloemen, maar ook met meerjarig zaad en of het gras in het 
maaibeleid kan blijven. 
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9. Gezamenlijke vergadering Dorpsraden Van twee Dorpsraden een reactie gekregen. 
Callantsoog/Grote Keeten zou het op de agenda Zetten. Warmenhuizen stelde februari voor en ging 
kijken of zij het konden organiseren. Wij wachten dus af.  
 
10. Jaarvergadering 25-11-2019   Willy heeft contact gezocht met het Hoogheemraadschap maar de 
heer die lezingen verzorgt had al heel lang een andere afspraak staan. Dus als we dat volgend jaar 
willen moeten we dat snel regelen. Elli heeft Jessica Wormhout van Croon en Berg gevraagd en die 
was heel enthousiast en wil graag een presentatie verzorgen. Ook zal Elli, Klaas van Diepen van de 
Stichting Zijper Molens benaderen.  
Tevens zullen we Guido Schipper vragen zich voor te stellen.  
Het afscheid van Helga zal ook aan de orde komen. Bloemen en een Iris cheque zullen het cadeau 
zijn.  
Mocht St. Zijpermolens niet kunnen of willen dan voorstel voor Omgevingswet. Peter geeft aan dat  
de ambtenaar bij de gemeente Schagen Jacqueline van Duijn hier veel over weet en Willy stelt Peter 
Verduin (RUD) voor. 
 
10. Glasvezel Dit project schiet niet erg op en de informatie op de website van Fiber NH wordt ook 
niet actueel gehouden. Ambtenaar van de gemeente benaderen ?  
 
11.w.v.t.t.k/Rondvraag Kees vraagt naar de gezondheid van Hans. Die blijft slecht. We wachten nog 
even tot december om nog weer iets van ons te laten horen.  
Peter Vlam vraagt naar  de betaling voor de Brugpraat. Het bankrekening nummer staat in de 
Brugpraat. Monique zal de ledenlijst bij Helga op vragen en die dan doorgeven aan Peter Fennema, 
zodat hij de financiën daarvan kan bij houden. Er is voor 2020 al veel betaald op de jaarmarkt.  
 
Het op kleine Schaal festival wordt nog even besproken. Elli Heeft contact gehad met ECB hierover. 
Zij waren ook verontwaardigd dat het niet meer door gaat. Later werd gemeld dat er twee leden van 
de ECB een afspraak met Victor hebben gemaakt. Wordt vervolgd. 
 
12. Sluiting. Elli sluit om 21.40 uur deze vergadering met dank aan alle aanwezigen voor hun inbreng.  
 
 
 
 
 
 
 


